
 

Treść interpelacji radnego Artura Czaplińskiego  
w sprawie funkcjonowania i sponsoringu drużyny kolarskiej „Mazowsze – serce 
Polski” 

W związku z pytaniami otrzymywanymi od mieszkańców proszę o odpowiedź na następujące 
pytania dotyczące funkcjonowania i sponsoringu kolarskiej drużyny „Mazowsze – serce Polski”. 

1. Czy samorząd Województwa Mazowieckiego jest sponsorem i partnerem drużyny 
kolarskiej „Mazowsze – serce Polski”? 

2. Jeżeli tak to jakie kwoty przekazywane są dla tej drużyny i w jakim okresie czasu? 

3. Kto był inicjatorem nawiązania współpracy pomiędzy drużyną, a samorządem Mazowsza? 

4. Czy Urząd Marszałkowski współpracuje na zasadach sponsoringu i dofinansowania z 
innymi drużynami sportowymi? Jeżeli tak to proszę o zestawienie z przekazywanymi 
kwotami.  

5. Jakie korzyści ma samorząd Mazowsza ze współpracy z drużyną kolarską „Mazowsze – 
serce Polski”? 

 


